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Årsberetning håndballstyret 

Ved starten av året 2024 hadde håndballstyret følgende sammensetning: 

Simen Hammersborg – Leder (2016)  

(Espen Wold er med inntil videre) 

 

Linda Brask Gundersen – Nestleder / sponsoransvarlig (2016 og damelaget)  

 

Kenneth Hvedding – Økonomiansvarlig (2016)  

(Stine Wold er med inntil videre) 

 

Maren Sandem – Kioskansvarlig / Innkjøpsansvarlig (2016) 

Ingvild Elfstedt   - Arrangement ansvarlig (Ny etter årsmøtet) 

Styremedlem lag 2017 – Nina Johansen 

Styremedlem lag 2016 – Tor Einar Christensen(vara) 

Styremedlem lag 2015/2016 (Gutter) Emilie Aastorp Tangen 

Styremedlem lag 2015 Jenter – Kine Blomsnes (ny etter årsmøtet) 

Styremedlem lag 2014 Jenter - ledig 

Styremedlem lag 2012/2013 – ledig  

Styremedlem lag 2011 – Ingvild Elfstedt 

Styremedlem lag 2008/2009 - Espen Wold 

Styremedlem lag Damelaget – Helene Larsen 

Dessverre har vi gjennom året hatt noe frafall av styremedlemmer. Frafallet skyldes blant 

annet flytting og at enkelte styremedlemmer ikke fikk kabalen til å gå opp og valgte derfor 

heller å tre ut av styret. Vi takker alle medlemmer for innsatsen de la ned før de valgte å tre ut 

av styret.  

Våren 2024 valgte Våler kommune å stenge Vålerhallen og vi måtte dermed tømme hallen for 

alt utstyr som tilhørte håndballen. Håndballstyret tok regien på dette og med hjelp fra flere 

trenere og lagledere (skulle ønsket oss flere) gikk denne prosessen bra. 

Stengingen av Vålerhallen er selvfølgelig noe som har preget styrearbeidet i 2024 når vi nå 

måtte ut til omkringliggende kommuner for å skaffe trenings- og kamparenaer til lagene våre. 

Dette bød på utfordringer og vi var kjent med at vi ikke kunne velge og vrake i treningstider. 

Vi fikk treningstider i Vestby arena, samt Brevik skole, Nøkkelandhallen og Mossehallen.  

Dessverre har vi hatt frafall fra 3 lag denne sesongen. Damelaget, G2015/2016 og J2011 ble 

avviklet av ulike årsaker. G2015/2016 begynte å trene sammen med guttelaget til Vestby, 

deretter meldte de overgang dit for å sikre tilbud til spillere fra begge klubber. J2011 opplevde 

spillerflukt og sto igjen med for få spillere til å kunne fortsette. Damelaget trente en periode 

sammen med HK Rygge, men etter at de mistet treneren og flere spillere ble dette laget også 

avviklet.  

Totalt har det vært gjennomført syv (7) styremøter gjennom 2024.Disse møtene oppleves som 

konstruktive og vi har fått mange gode ideer vi kan jobbe videre med. Det er god dialog innad 

blant styremedlemmene også mellom møtene.  
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Foreløpig innstilling til håndballstyret for 2025 er: 

Simen Hammersborg – Leder (2016)  

(Espen Wold er med inntil videre) 

 

Kenneth Hvedding – Økonomiansvarlig (2016)  

(Stine Wold er med inntil videre) 

 

Maren Sandem – Kioskansvarlig / Innkjøpsansvarlig (2016) 

Styremedlem lag 2018 - ledig 

Styremedlem lag 2017 – ledig 

Styremedlem lag 2016 – Representert i flere verv 

Styremedlem lag 2015 Jenter – ledig 

Styremedlem lag 2014 Jenter - ledig 

Styremedlem lag 2012/2013 – ledig  

Styremedlem lag 2008/2009 - Espen Wold 

Det skal arbeides med å skaffe flere representanter til håndballstyret da styret nå kun har 

representanter fra to lag.  

Følgende verv skal også dekkes inn: nestleder, sponsoransvarlig og arrangementsansvarlig. 

Det er tanker rundt hvem som kan ta disse vervene fremover, men man ønsker å se på 

styresammensetningen før eventuelle endringer utføres. 

 

På vegne av Håndballstyret 
Simen Hammersborg 


